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 El sistema informàtic és obsolet, no suporta el pes 
d’arxius i no està connectat amb altres bases de dades, ni 
amb la policia, ni amb la Guàrdia Civil . El sistema Fortuny, 
que utilitza la fiscalia, és incompatible amb el sistema 
Cicerone, que gasten els jutjats i tribunals . Fortuny tampoc 
és connecta amb Lexnet, la plataforma d’intercanvis segurs 
d’informació que gestiona el ministeri de Justícia . No podem 
treballar amb programes tan bàsics, fins i tot com el Word o 
els emails . Eixa és la realitat que tenim hui en dia i la mostra 
de com està funcionant la fiscalia.
 I la nostra pregunta és: com es renovaran els mitjans 
materials amb què treballa la fiscalia anticorrupció?

El senyor president:

 Moltes gràcies, senyor diputat .
 Per a contestar té la paraula la honorable consellera . Quan 
vullga .

La senyora consellera de Justícia, Administració Pública, 
Reformes Democràtiques i Llibertats Públiques:

 Gràcies, president .
 Senyories .
 La sección de delitos económicos y contra la corrupción 
de la Comunidad Valenciana desde hace ya mucho tiempo 
arrastra una grave situación de carencia, tanto de medios 
materiales como de medios personales . Así nos lo pusieron 
de manifiesto en la pasada reunión que mantuvimos con una 
representación de los fiscales anticorrupción en la fiscalía de 
Valencia, concretamente el día 14 de octubre .
 La conselleria que dirijo ha tomado la decisión de 
revertir esta grave situación en la que se encuentran 
quienes precisamente están afrontando los asuntos de mayor 
complejidad y de mayor transcendencia mediática .
 Por ello, en estrecha colaboración con la Dirección 
General de Nuevas Tecnologías de la Información, hemos 
tomado como decisión, en primer lugar, dotar a los fiscales 
anticorrupción y de delitos económicos, en una primera fase 
y también vamos a diagnosticarlo con respecto a los jueces de 
instrucción que instruyen también todos los macroprocesos, 
insisto, hemos primero adoptado como decisión la compra 
de los ordenadores portátiles .
 Y hemos tenido que adoptar esta decisión para que puedan 
trabajar con eficacia, porque los ordenadores de mesa, como 
todos ustedes saben y ya lo expliqué en la comparecencia, no 
permite, dada la obsoleta aplicación judicial informática, no 
permiten ni siquiera abrir los archivos que policía, Guardia 
Civil o agencia tributaria remiten a los fiscales. Para poder 
hacer mejor su trabajo, estos fiscales se han visto obligados 
durante estos tiempos anteriores a tener que comprar sus 
propios instrumentos informáticos, sus propios equipos para 
poder trabajar con un mínimo de eficacia.
 Con estos nuevos equipos que, insisto, no es la solución 
deseada, porque nos hubiera encantado ya poder renovar 
todos los equipos informáticos, pero hasta que no se pueda 
actualizar, que se hará a lo largo de 2016, la aplicación 
informática, no es posible la implantación de los nuevos 
ordenadores . Estos portátiles van a permitir que estos 
fiscales puedan abrir los archivos, puedan recibir los correos 
electrónicos y puedan trabajar con más eficacia.
 También vamos a dotar a la fiscalía anticorrupción de 
cuatro escáneres de alta capacidad para que puedan digitalizar 
las voluminosas causas, a las que se enfrentan también los 
fiscales, para poder asistir a los juicios en una situación de 
igualdad de condiciones con respecto a los grandes equipos 
jurídicos, que van con todos los medios modernos, en materia 
de informática, a defender a sus procesados .

 También vamos a dotarles de elementos accesorios, como 
discos externos de alta capacidad para almacenaje . Esta ha 
sido una petición reiterada por parte de los fiscales al equipo 
anterior de gobierno que, en reiteradas ocasiones, ha sido 
denegada, no les compraban ni siquiera un disco duro, que 
tenían que pagar de su propio bolsillo .
 En cuanto a los medios personales, también hemos 
acordado reforzar la oficina fiscal. Entendemos que es 
necesario dotar de mayor personal para la coordinación del 
trabajo de los fiscales.
 Y, lo más importante, es que estamos trabajando en un 
convenio de colaboración con la conselleria de hacienda, 
la fiscalía general del estado y la conselleria de justicia 
para que, desde la intervención general del estado, así como 
desde la subinspección de tributos, se pueda aportar ese 
apoyo técnico necesario que los fiscales necesitan para el 
desempeño de sus funciones . Este asesoramiento técnico 
será, además, prioritario para estos técnicos . Por ello, 
entendemos que es fundamental, porque la Comunidad 
Valenciana está atendiendo hoy en día a más de trescientos 
procesos en materia de anticorrupción y delitos económicos .
 La apuesta por la justicia es necesaria para la recuperación 
de la credibilidad de las instituciones y de la confianza de los 
ciudadanos en nuestra democracia .
 Muchas gracias . (Aplaudiments)

El senyor president:

 Moltes gràcies, honorable consellera .
 La següent pregunta, la formula la diputada María Bernal 
al conseller d’economia sostenible, per un temps màxim de 
quatre minuts .
 Quan vosté vullga .

La senyora Bernal Talavera:

 (Inoïble) … conseller .
 ¿Qué porcentaje del presupuesto general de la Comunidad 
Valenciana de 2016 ha reclamado al president de La 
Generalitat y al conseller de Hacienda y Modelo Económico 
para el ámbito correspondiente al emprendimiento?

El senyor president:

 Moltes gràcies .
 Per a contestar, el conseller d’economia sostenible, per un 
temps màxim de quatre minuts .
 Quan vullga .

El senyor conseller d’Economia Sostenible, Sectors 
Productius, Comerç i Treball:

 Gràcies, senyor president .
 Senyora diputada, primer que res he de dir-li que 
els pressupostos no es reivindiquen o es reclamen a cap 
autoritat, no? S’elaboren en funció de la regularització de 
l’article 33 i següents de la Llei 1/2015, de 6 de febrer, de La 
Generalitat, d’hisenda pública, del sector públic instrumental 
i de subvenció .
 A partir d’ahí, dir-li que estem elaborant-los . Demà, com 
ha dit la meua companya, la consellera de justícia, demà els 
aprovarem en el Consell . I, a partir de la setmana que ve, 
doncs, anem a comparéixer tots els consellers i conselleres; i 
esperem detallar tot el pressupost .
 De totes les maneres, he de dir-li que l’emprenedoria va 
a ser una aposta decidida per a aquesta conselleria . I dir-li 
que, més o menys, anem a intentar posar en el pressupost 
al voltant de vint-i-tres milions i mig d’euros, la qual cosa 
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suposa un 29% més que allò que es va pressupostar a l’any 
2015 . (Aplaudiments)

El senyor president:

 Moltes gràcies, conseller .
 Per a acabar de formular la pregunta la diputada María 
Bernal . . . Té vosté la paraula .

La senyora Bernal Talavera:

 Me alegro, conseller, que me diga eso porque la verdad 
es que me quedé sorprendida cuando me leí el discurso 
de investidura, de nuevo, para comprobar que el día que 
estuvimos aquí que no había escuchado al señor president 
hablar de emprendimiento en ningún momento en su 
discurso de investidura . Pero tampoco lo nombran en el 
Acuerdo del Botànic . Por lo tanto, me sorprende gratamente 
que usted me diga que para ustedes el emprendimiento es un 
pilar importante dentro de los presupuestos .
 Y me sorprende también que el president ahora diga, en 
Nueva York, que tenemos que aprender de los emprendedores 
que están allí . Y estoy totalmente de acuerdo con él . Pero 
también espero que tengamos que aprender de todos los 
emprendedores que están actualmente en la Comunidad 
Valenciana .
 Pero también le quería preguntar, y supongo que sabrá 
que Valencia es líder en aceleradoras con capital privado . 
Entonces, también quería saber si usted tiene planteada 
alguna acción para que sigamos siendo líderes en este 
aspecto .
 Y, luego, qué actividades tiene programadas para que 
Valencia siga siendo región emprendedora de Europa .
 Y si van a dotar con más recursos al CEI para que 
puedan seguir apoyando a las empresas y promoviendo el 
emprendimiento .
 ¿Dónde van a crear la agencia del emprendimiento?, 
porque la han anunciado, pero no han dicho dónde va a 
estar . ¿Y con cuánto presupuesto la van a dotar, si me puede 
precisar?
 Y, bueno, espero que me saque de las dudas, porque ya 
me he dado cuenta de que el señor conseller con el Ivace no 
va a poder ayudar a los emprendedores .

El senyor president:

 Moltes gràcies, il·lustre diputada . (Aplaudiments)
 Per a acabar de respondre, té la paraula l’honorable 
conseller d’economia sostenible .
 (Inoïble)  . . . vullga .

El senyor conseller d’Economia Sostenible, Sectors 
Productius, Comerç i Treball:

 Anem a vore, m’agradaria . . .
 Vaig a intentar detallar-li partida per partida . I pense que 
no sé si serà la tercera vegada que en Les Corts intente dir 
que la nostra aposta va a ser decidida per l’emprenedorisme, 
per la coordinació, perquè tots els sectors que s’hi dediquen, 
és a dir el CEI, les universitats, realment, al final, pugam 
optimitzar els recursos al màxim . I això pense que ho hem 
repetit unes quantes vegades . El que passa és que escoltar 
pense que és algun dels defectes que cada vegada, jo, 
personalment, em trobe més, no? Però vaig a detallar-li-ho .
 Al Servof, per a 2016, anem a posar 3,9 milions d’euros 
per a emprenedoria social i innovadora .

 També al Servof, 7 .200 .000 euros per a recolzar la 
contractació i pròrroga dels agents de desenvolupament 
local . I 3 milions per als pactes territorials que donaran 
suport i assessorament a les noves iniciatives emprenedores .
 Per una altra banda, en la Direcció General d’Economia, 
Emprenedoria i Cooperativisme, 470 .000 euros, relatiu a les 
accions de recolzament a l’emprenedoria; i 900.000 euros en 
ajudes a empreses de nova creació .
 També s’ha establit 2 milions d’euros per a dirigir 
l’impuls de l’emprenedoria per a la promoció de l’economia 
sostenible .
 Igualment, s’ha programat 2 milions d’euros per a 
finançament de projectes d’economia social, a través de 
l’Ivace .
 També, en l’Ivace, 1 .513 .760 euros en una línia per a 
la creació i creixement d’empreses innovadores i de base 
tecnològica .
 Una línia pressupostària nominativa de suport als CEI de 
2 milions d’euros .
 I quant a la direcció general de comerç, també disposa 
d’una partida per al foment de l’emprenedoria de mig milió 
d’euros .
 Es crea una nova línia d’emprenedoria social, dirigida 
a recolzar projectes que es desenvolupen a la Comunitat 
Valenciana i que, financerament, siguen sostenibles en el 
temps . La línia s’ofereix en forma d’ajudes a fons perdut, 
fins 25.000 euros, i mitjançant la concessió de préstecs 
participatius, fins a 75.000 euros.
 Així mateix, està previst, en matèria d’emprenedoria 
i en el marc del programa operatiu regional 2014-2020, 
una operació nova de servei d’assessorament, formació 
en plans d’empresa, estudis de viabilitat i tutorització i 
acompanyament als emprenedors . Es desenvoluparà entre 
2017 i 2020, amb un import estimat de 7,3 milions d’euros 
per a atendre a prop de dos mil dos-cents emprenedors 
potencials, amb una mitjana de 3 .340 euros d’ajuda per 
emprenedor . El valor afegit d’aquesta acció ofereix un servei 
de suport a emprenedors i els guia a aquestos en la concepció 
estratègica del seu negoci previ a l’inici de l’activitat .
 I torne a repetir, no és la primera vegada que aquest 
conseller diu que anem a tindre una aposta molt decidida per 
l’emprenedoria .
 Moltes gràcies . (Aplaudiments)

El senyor president:

 Moltes gràcies, senyor conseller .
 Per a formular la pregunta número 46, la il·lustre 
diputada María Yáñez, del Grup Popular, a la consellera de 
sanitat pública, per un temps màxim de quatre minuts .

La senyora Yáñez Motos:

 Gracias, presidente .
 Señorías .
 Buenas tardes .
 Señora consellera .
 ¿Cómo va a llevar a cabo, y a lo largo de cuánto tiempo, 
el procedimiento de cambios en la gerencia del resto de 
departamentos de salud de La Fe y del resto de equipo 
directivo de todos los departamentos?

El senyor president:

 Moltes gràcies .
 Per a respondre, l’honorable consellera . . . Té vosté la 
paraula .


